

Title (en)
Cylinder lock

Title (de)
Profilzylinder

Title (fr)
Serrure cylindrique

Publication
EP 1321606 A2 20030625 (DE)

Application
EP 02026035 A 20021121

Priority
DE 10161288 A 20011213

Abstract (en)

A lower housing part (3,3',3) extends from an upper housing part (2,2',2) possessing a key-duct (5). The profiled cylinder (1) consists of a number of modules (6-8) which adjoin each other in the direction of the key-duct and which are detachably joined by means of at least one connecting-piece (11,12,13;11',12',13'). Two adjoining modules are joined by means of a connecting piece belonging to the two modules.

Abstract (de)

Profilzylinder (1) mit einem oberen, einen Schlüsselkanal (5) aufweisenden Gehäuseteil (2,2',2") und einem sich vom oberen Gehäuseteil weg erstreckenden unteren Gehäuseteil (3,3',3"), wobei der Profilzylinder aus einer Mehrzahl von Modulen (6-8) besteht, die in Richtung des Schlüsselkanals aneinander angrenzen und die mittels zumindest einer Verbindungseinrichtung (11,12,13,11',12',13') lösbar miteinander verbindbar sind, wobei zwei aneinander angrenzende Module (6,7;7,8) mittels einer nur diesen beiden Modulen zugeordneten Verbindungseinrichtung verbindbar sind. <IMAGE> <IMAGE> <IMAGE>

IPC 1-7
E05B 9/08; E05B 9/10

IPC 8 full level
E05B 9/04 (2006.01); **E05B 9/08** (2006.01); **E05B 9/10** (2006.01); **E05B 63/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
E05B 9/045 (2013.01)

Cited by
WO2007099523A3; WO2020098976A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE SK TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1321606 A2 20030625; EP 1321606 A3 20030702; EP 1321606 B1 20040922; AT E277250 T1 20041015; DE 10161288 A1 20030626;
DE 50201085 D1 20041028

DOCDB simple family (application)

EP 02026035 A 20021121; AT 02026035 T 20021121; DE 10161288 A 20011213; DE 50201085 T 20021121